
  
 

 

Sessió ordinària del Consell sectorial de dinamització econòmica i social de Lliçà d’Amunt 

9 de novembre de 2023 a les 18.00 h 

Lloc:  Biblioteca Ca l’Oliveres, Ajuntament de Lliçà d’Amunt 

____________________________________________ 

ASSISTENTS: 

President: 

- Simón i Ortoll, Ignasi. Alcalde. 
 
Sots-president: 

- Palet Rodríguez, Marc. Regidor de Promoció Econòmica. 
 

Vocals: 

- Santacana i Vidal, Núria. Representant de Junts per Lliçà d’Amunt. 
- Trujillo Maillo, Josefina. Representant de Junts per Lliçà d’Amunt. 
- Castellon Ventura, Josep. Representant de Junts per Lliçà d’Amunt. 
- Mesas i Sanchez, Susagna. Representant d’Esquerra Republicana de Catalunya. 
- Lesta Martínez, Eva María. Representant de En Comú Podem. 
- Suárez Riera, Teodoro. Representant del Partit Popular. 
- Millán Vidal, Francisco Javier. Representant de Vox. 

 
Treballadors de l’àrea de Promoció Econòmica: 

- González Cejudo, Verónica. Administrativa de Promoció Econòmica. 
- Pardo Garcia, Àlex. Tècnic de Promoció Econòmica. [Secretari] 
- Rodríguez Fernández, Raquel. Tècnica d’Ocupació. 

 
 
S’EXCUSEN O ABSENTEN els següents vocals: 
 

 
 

 

 
 

 

- Alonso Masanas, Bernat. President de l’associació Comerços i Serveis Lliçà d’Amunt. 
- Montes Cabot, Anna. Representant del Servei d’Empresa i Ocupació de la Vall del Tenes 

(SEOVT). 
 
____________________________________________ 

Ordre del dia:  

1. Presentacions. 
2. Lectura i aprovació de l’acta de l’anterior sessió. 
3. Programa “Treball, talent i tecnologia” 2022-2023, Diputació de Barcelona. 
4. Noves convocatòries de plans d’ocupació. 
5. Projecte (de)Mostra’t. 
6. Festa del Pintxo 2023. 
7. Village 24 hores internacionals de resistència en ciclomotors de la Vall del Tenes. 
8. Nova campanya conjunta comerç i mercat, i accions de dinamització a la castanyada. 
9. Formació en màrqueting digital per comerços i serveis. 
10. Accions dinamització previstes per Nadal. 



  
 

 

11. Nova convocatòria per l’atorgament d’autoritzacions del mercat setmanal de venda no 
sedentària. 

12. Certificació de sostenibilitat Biosphere. 
13. Homenatge a Francisco Ibáñez (turisme). 
14. Actualització de LLAC. 
15. Coordinació amb el SEOVT. 
16. Tancament Bosch i ERO Werfen. 
17. Cens de polígons. 
18. Conveni Clúster Craft Beer. 
19. Objectius, línies d’actuació i noves propostes. 
20. Calendari 2024 del Consell. 

 
____________________________________________ 
 
1) Presentacions. 

Es fa ronda de presentacions, tant dels integrants del Consell com dels treballadors de l’àrea i 

les seves funcions. 

2) Lectura i aprovació de l’acta de l’anterior sessió. 

S’aprova l’acta de l’anterior sessió, enviada prèviament a la sessió via correu electrònic, per 

quatre vots a favor (2 PSC, 1 ECM, 1 ERC), dos abstencions (1 Junts i 1 PP), i un en contra (1 Vox). 

Fco. Javier Millán pregunta per què no han rebut la resta d’actes celebrades des de la constitució 

de l’organisme, en tant que segons les bases reguladores del Consell s’han de realitzar tres 

sessions anuals. Ignasi Simón respon que fins el moment només s’han celebrat tres sessions 

ordinàries des de la seva constitució, i que enguany era la primera celebrada en l’any en curs, 

donat que tot i haver-les convocat no hi havia hagut quòrum d’assistència confirmada (meitat 

més un dels membres integrants). 

3) Programa “Treball, talent i tecnologia” 2022-2023, Diputació de Barcelona.  
 
La tècnica d’Ocupació explica el funcionament del programa i les formacions realitzades en el 
seu marc, tant per persones com per empreses; en aquest cas últim cas realitzades a través del 
SEOVT. Eva María Lesta pregunta si els participants han estat del municipi de Lliçà d’Amunt, i en 
Marc Palet respon que tot i que no tenir el detall en el moment per mostrar-ho, la majoria dels 
participants ho eren.  
 
4) Noves convocatòries de plans d’ocupació. 
 
La tècnica d’Ocupació informa sobre les novetats pel que fa a convocatòries de plans d’ocupació: 
Treball i Formació Línia DONA (SOC) amb 1 contractació realitzada, Plans Locals d’Ocupació 
(Diputació de Barcelona) amb 6 contractacions realitzades, Treball i Formació Línia MG52-PANP-
PRGC (SOC) amb 7 contractacions realitzades, i Treball i Formació Línia ACOL amb 3 
contractacions properes. 
 
Josefina Trujillo pregunta la manera en què s’ha realitzat la selecció i la publicitat, i la tècnica 
informa que es publica oferta pública al SOC per la recepció de candidatures de persones 
desocupades que compleixin els requisits específics de les convocatòries, així com a través del 
propi SEOVT. 
 



  
 

 

5) Projecte pilot (de)Mostra’t. 
 
El tècnic de Promoció Econòmica informa sobre el projecte pilot, realitzat durant els cursos 
escolars 2021-2022 i 2022-2023, i destinat a la millora de l’ocupabilitat dels joves del PTT 
d’Auxiliar d’hoteleria. Tot i que no es poden mostrar les peces audiovisuals per problemes 
tècnics, s’informa del web on poder veure-les: http://llam.cat/web/demostrat/. 
 
En Marc Palet explica que no s’ha donat continuïtat al projecte en el curs 2022-2023 donat que, 
tot i el bon funcionament i la bona rebuda de les activitats durant les sessions, els resultats finals 
d’ús dels vídeo-currículums individuals han estat molt dispars, amb alguns indicadors de 
reproducció realment reduïts en alguns casos. 
 
6) Festa del Pintxo 2023. 
 
Es fa una valoració positiva de l’esdeveniment i es mostren algunes fotografies. S’explica que el 
guanyador va ser Fair Play, el bar del Pavelló d’Esports. 
 
Des de Junts es pregunta si els restauradors eren tots de Lliçà d’Amunt, i es confirma per part 
del regidor de Promoció Econòmica. D’altra banda, des d’ERC incideixen en la problemàtica de 
les llargues cues que es van formar tant per la compra de tiquets de pintxos com de beguda, i es 
proposa realitzar una tercera cua exclusivament de recollida de tiquets ja reservats i pagats 
electrònicament. Finalment des de Vox es transmet el neguit del tancament d’establiments del 
municipi, i consideren que esdeveniments d’aquest tipus no ajuden en aquesta problemàtica. 
 
7) Village 24 hores int. de resistència en ciclomotors de la Vall del Tenes. 
 
S’expliquen les novetats del village en la darrera edició de les 24 hores, unificat amb expositors, 
restauradors i activitats lúdiques. Es mostren algunes fotografies. 
 
8) Nova campanya conjunta comerç i mercat, i accions de dinamització a la castanyada. 
 
Es mostra la imatge i l’eslògan de la nova campanya, i es posa en valor la participació de 
l’associació de comerciants (CIS) i les tres associacions de paradistes amb representació al 
mercat setmanal. 
 
Com a primera acció vinculada a la campanya, s’expliquen les activitats portades a terme al 
mercat setmanal el passat diumenge 05/11 amb motiu de la castanyada, i amb la col·laboració 
de CIS. També es mostren algunes fotografies dels tallers, així com dels actors de carrer de 
temàtica halloween que es van contractar. 
 
9) Formació en màrqueting digital per comerços i serveis. 
 
S’explica la formació realitzada al mes d’octubre per negocis locals per la millora de la seva 
presència a les xarxes socials, a petició de CIS i amb la participació de 15 establiments de manera 
100% subvencionada per part de l’Ajuntament. 
 
10) Accions de dinamització previstes per Nadal. 
 
S’exposen les activitats previstes en la programació de Nadal i la panera a càrrec dels associats 
de CIS, així com l’activitat del 24/12 al mercat setmanal amb la visita del Pare Noel i el sorteig 
de tres paneres a càrrec dels paradistes. 

http://llam.cat/web/demostrat/


  
 

 

Per part de Junts es pregunta si també hi haurà Fira de Nadal, però en Marc Palet explica que 
enguany s’ha valorat no fer-la després de l’experiència d’altres anys i la dificultat que funcioni 
bé en competència amb altres fires de major tradició a municipis molt propers, com són les de 
Caldes de Montbui o Granollers. 
 
11) Nova convocatòria per l’atorgament d’autoritzacions del mercat setmanal de venda no 
sedentària. 
 
L’administrativa de l’àrea explica l’ocupació actual del mercat i la intenció de publicar nova 
convocatòria de cara a principis de l’any vinent, un cop es retiri l’autorització de venda a aquelles 
parades amb expedient sancionador en curs, ja sigui per motiu de manca de pagament de la 
taxa corresponent o per absències reiterades. 
 
El regidor exposa l’augment de l’afluència de clients al mercat des que es va habilitar el pàrquing 
de terra contigu. D’altra banda, en Fco. Javier Millán remarca que resulta una mesura temporal 
amb la previsió del nou centre urbà, i en Marc Palet respon que ja s’està tenint en compte de 
cara al replantejament. 
 
12) Certificació de sostenibilitat Biosphere. 
 
S’explica la voluntat de l’equip de govern d’obtenir aquesta certificació de sostenibilitat turística 
com a Ajuntament i com a destinació per primer cop l’any 2023, i que enguany s’estan portant 
a terme diferents mesures per la renovació per l’any 2024. Es basa principalment en bones 
pràctiques respectuoses en l’àmbit ambiental, econòmic i sociocultural. 
 
Dins el pla de mandat, existeix la voluntat de promoure la certificació entre els establiments 
turístics i restauradors del municipi. 
 
13) Homenatge a Francisco Ibáñez (turisme). 
 
S’exposa l’homenatge que s’està preparant a Francisco Ibáñez i la seva obra. Inicialment, amb 
un racó a la biblioteca municipal amb llibres cedits per l’editorial Bruguera (grup Penguin 
Random House) i dues figures de Mortadelo i Filemón, i amb la possibilitat d’estudiar altres 
accions addicionals. 
 
Des de Vox es planteja valorar l’acció dels semàfors amb la silueta de Mortadelo i Filemón, que 
ja s’han instal·lat al barri de Sant Martí de Barcelona. 
 
 
14) Actualització de LLAC. 
 
S’exposa la recerca en línia i el treball de camp realitzat en els darrers mesos per l’actualització 
del web-directori www.llac.cat. També la intenció d’incorporar un apartat de geolocalització 
dels negocis a través d’un mapa personalitzat de Google My Maps. 
 
 
15) Coordinació SEOVT. 
 
S’exposa l’elaboració del nou protocol de coordinació amb el Servei d’Empresa i Ocupació de la 
Vall del Tenes (SEOVT), arrel del trasllat a les noves instal·lacions de Lliçà de Vall. Concretament 
s’han establert reunions setmanals amb la tècnica d’ocupació que realitza les entrevistes a Lliçà 

http://www.llac.cat/


  
 

 

d’Amunt i quinzenals amb les tècniques d’empresa i emprenedoria; així com s’han revisat els 
procediments de derivació d’usuaris i s’ha sol·licitat disposar d’accés compartit de l’aplicatiu de 
gestió XALOC (encara en valoració per part dels serveis jurídics de Diputació de Barcelona). 
 
Des de Vox es pregunta si la reu de la Mancomunitat esdevé rotativa, i l’Alcalde informa que la 
seu s’ha traslladat definitivament a Lliçà de Vall, conjuntament amb el propi SEOVT, però que 
d’altres serveis mancomunats continuen repartits al territori, com per exemple succeeix aquí a 
Lliçà d’Amunt amb l’Escola de Persones Adultes (EPAVT) o l’Escola de Música (EMVT). 
 
16) Tancament Bosch i ERO Werfen. 
 
S’exposen les dades facilitades en el present mes de novembre per part de l’empresa LHH, 
encarregada del procés de recol·locació dels treballadors de Bosch, on el 97% dels treballadors 
adherits al programa ja estan recol·locats, el 95% dels mateixos per compte aliè i el 64% amb 
contracte indefinit. Des de l’Ajuntament s’ha col·laborat amb l’empresa durant aquest temps, 
tant per la cessió d’espais a partir del tancament de Bosch, com per la derivació de casos al 
SEOVT. 
 
D’altra banda, pel que fa a Werfen l’Alcalde transmet que va parlar amb el CEO de l’empresa i, 
de la mateixa manera que figurava a la nota de premsa emesa, va explicar-li que la previsió és 
que pugui afectar fins a 40 persones de la seu de Lliçà d’Amunt degut a la cancel·lació d’un 
programa d’I+D, per causes alienes a l’empresa. L’Alcalde igualment es va posar a la seva 
disposició de cara a donar-los suport en la recol·locació laboral i formació a través del SEOVT o 
dels propis serveis de promoció econòmica de l’Ajuntament. 
 
17) Cens de polígons. 
 
S’explica el funcionament del web de polígons comarcal, impulsat pel Consell Comarcal del 
Vallès Oriental a través de convenis de col·laboració amb els Ajuntaments de la comarca: 
http://poligons.vallesoriental.cat/. Addicionalment, s’exposa que des de la segona quinzena 
d’octubre s’està portant a terme un treball de camp de cara a actualitzar el propi cens 
d’empreses dels polígons, a través de la consultora Solucions Geogràfiques SCCL. 
 
18) Conveni Clúster Craft Beer. 
 
L’Alcalde exposa la situació actual sobre l’associació Clúster Craft Beer, conforme després de la 
signatura del conveni de col·laboració per la cessió d’espais de la finca de Can Malé l’any 2018, 
s’han anat produint alguns incompliments pel que fa a l’impagament reiterat de factures de 
consum de llum, la manca de presentació dels comptes anuals i la memòria d’activitats en els 
terminis establerts, així com la manca d’avenç pel que fa a l’establiment del laboratori per la 
investigació i experimentació previst o a els espais d’aules de formació. Per tot plegat se’ls va 
fer un nou requeriment el passat mes d’octubre, i s’està valorant la possibilitat de rescindir 
anticipadament el conveni. 
 
Des de Vox es sol·licita conèixer el deute actual de consums, que Ignasi Simón informa que està 
entorn als 30.000€, i avança que al Ple demanaran conèixer la quantia invertida en total per part 
de l’Ajuntament al complex de Can Malé. Per part de Junts s’expressa que sota el seu punt de 
vista resulta un projecte desaprofitat, i amb moltes possibilitats vers la promoció econòmica del 
municipi; l’Alcalde està d’acord amb les possibilitats del projecte però posa de manifest la manca 
de posada en funcionament de gran part dels acords signats al conveni, així com la manca de 
pagament dels propis consums. Per part d’ERC s’expressa la necessitat de comunicació entre 

http://poligons.vallesoriental.cat/


  
 

 

l’Ajuntament i el president del Clúster, doncs al grup se’ls va transmetre que no hi ha hagut gaire 
contacte, que les memòries finalment es van presentar el mes passat i que el deute estaria 
entorn als 12.000€. Finalment des de Vox expressen que a les comissions informatives van 
demanar una trobada conjunta entre els partits amb representació al Ple i el propi Clúster; i ERC 
sol·licita els informes pertinents 15 dies abans del Ple. 
 
19) Objectius, línies d’actuació i noves propostes. 
 
Per part de la regidoria s’expressa la necessitat que el Consell serveixi per aportar idees en 
conjunt i consensuar les accions a portar a terme. Es planteja la possibilitat de reduir o mantenir 
el nombre de tres sessions ordinàries anual establert a les bases reguladores, i per unanimitat 
es decideix mantenir-lo. 
 
20) Calendari 2024 del Consell. 
 
Segons el punt anterior, s’acorda convocar la propera sessió pel mes de febrer de l’any vinent.  
 
 
 
[Finalitza la sessió a les 20:05h] 
  
 


